
Petnajstletni prvak
Eden izmed najuspešnejših špor-

tnikov v letošnji šporlni sezoni iz gro-
supeljške občine. je vsekakor tudi pe-
Inajstletni dijak Srednje šole za stroj-
ništvo v Ljubljani. Andrej Gošnik, ki
je sicer še neuradno osvojil naslov
državnega prvaka v motokrosu, v
razredu do 80 ccm. za sezono 1985.

Andrej, ki ga že od malih nog zani-
majo moiorji in vse kar je v zvezi z nji-
mi. je svojo šporlno pot začel pred tre-
mi leti. ko s.e je včlanil v Avto moto
drušlvo Slovenija avto v Ljubljani. S
50 kubičnim motorjem znamke Kreid-
ler je sodeloval v dirkah do 80 ccm, to-
da kot pravi sam. je žrtvoval veliko, če
ne ves svoj prostičas.daseje vdobrem
letu dni počasi uveljavil na »slovenski
motokros sceni«. Ker pa je motokros
šport, ki zahteva izredno fizično kon-
dicijo, si je moral le-to pridobiti in si jo
še pridobiva z zimskimi suhimi trenin-
gi ter seveda na motorju, ko je to le
mogoče.

Letošnja sezona mu je torej prinesla
največji uspeh doslej. saj je od šestih
dirk za državno prvenstvo v razredu
do80ccm zmagal karštiri in tovTini-
janu pri Kopru. Šempasu pri Novi Go-
rici, Crmošnjicah in v Jastrebarskem.

Zmagal pa je tudi na mednarodni dirki
v Lenartu. ki pa je bila le pozivna innl
šiela za prvenstvo. Uspeh. ki ga je
dosegel. pripisuje dobri fizični pri-
pravljenosti. dobrim treningom in
seveda dobremu motorju znamke

Honda. katerega popravlja sam ali s
pomočjo bivšega motokrosista Kralja
Marjana. Letos je treniral največ na
hipodromu v Grosupljem, kjer mu je
bil v pomoč njegov starejši kljubski
kolega Henrik Rus, ter v Sentvidu pri
Stični. kjer je tudi našedini motokros
klub v občini, z ravno tako uspešnima
mladima tekmovalcema Alešem Zaj-
cem in Jožetom Krištofom.

Največji problem pri motokros
športu je seveda uvoz opreme in
motorjev, ki jih tekmovalci lahko
uvažajo le začasno za tri mesece,
izredno veliki pa so seveda tudi finan-
čni izdalki. Avto moto društvo tekmo-
valcem deloma povrne le potne
stroške za tekmovanja, Andrej pa je
letos dobival tudi finančno pomoč za
perspektivnega športnika. Se vedno
pa so njegovi glavni finančni investito-
rji starši, ki imajo tudi veliko razume-
vanja za Andrejevo tekmovanje.

Za naslednjo sezono-86ima Andrej
v načrtu tekmovanje v razredu do 125
ccm, v katerem bo verjetno dirkal na
japonskem Suzukiju, za katerega se
menda lažje dobi rezervne dele kot za
Hondo. Ce ne bo imel kakšnih
problemov s svojim šolanjem, nam
Andrej obljublja, da bo tudi v nasle-
dnji sezoni skušal doseči čim boljše
rezultate, kar mu seveda želimo tudi
mi...

Tekst in foto:
Milan Žurmn


